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Protokoll fört vid ordinarie årsmöte i Djurgårdens IF Fotbollförening  

den 13 mars 2024 i TV4-Huset (matsalen) 
___________________________________________________________________________ 

 

§ 1. Fastställande av röstlängd för mötet 

Förslag till röstlängd fastställdes till 159 medlemmar med rösträtt på årsmötet.  

 

 

§ 2. Mötets behöriga utlysande 

Lars-Erik Sjöberg meddelade att kallelse till årsmötet publicerades på Djurgårdens hemsida 

den 31 januari 2024 vilket överensstämmer med de sex veckor före årsmötet som anges i 

stadgarna. Årsmötet förklarades vara behörigen utlyst. 

 

 

§ 3. Fastställande av dagordning 

Förslag till dagordning godkändes. 

 

 

§ 4. Val av mötesordförande 

Johan Winnerblad valdes att leda årsmötet. 

  

 

§ 5. Val av mötessekreterare 

Till sekreterare utsågs Mats Jonsson.  

 

 

§ 6. Val av två justerare 

Till att jämte ordförande justera årsmötesprotokollet utsågs Viktor Adolfsson och Bengt 

Ekstedt. 

 

 

§ 7. Föredragning av verksamhetsberättelsen 

Lars-Erik Sjöberg inledde med att informera att styrelsen haft 12 protokollförda styrelsemöten 

under verksamhetsåret. Sammantaget anser Styrelsen att verksamheten förflutit väl.  

 

Henrik Berggren sammanfattade året 2023 genom att föredra verksamhetsberättelsen och kort 

om det ekonomiska utfallet.  

 

 

§ 8. Föredragning av revisorernas berättelse 

Johan Claesson Hulthin föredrog revisionsberättelsen för räkenskapsåret 2023.  

Revisorerna tillstyrker ansvarsfrihet för styrelsen. 

Beslutades därefter att revisionsberättelsen ansågs framlagd i behörig ordning. 

 

 

§ 9. Fastställande av balans- och resultaträkning 

Beslutades att fastställa resultat- och balansräkning samt koncernresultat- och 

koncernbalansräkning samt att följa styrelsens förslag att balanserad vinst från föregående år 

om 39 784 974 kronor, jämte årets resultat om 9 355 729 kronor, sammantaget 49 140 703 

kronor balanseras i ny räkning. 
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§ 10. Styrelsens ansvarsfrihet 

Årsmötet beslutade att bevilja styrelsen ansvarsfrihet för räkenskapsåret 2023.  

 

 

§ 11. Val av föreningsordförande för en tid av ett år 

Årsmötet valde Lars-Erik Sjöberg (omval) till föreningsordförande för en tid av ett år. 

 

 

§ 12. Val av ordinarie styrelseledamöter 

Det noteras att Mattias Jonson, Mikael Pawlo och Cecilia Lannebo valdes på två år på 

föregående årsmöte varför de har ett år kvar på sina mandat. Det noterades även att Per 

Kotschack är hedersledamot. Linda Wijkström har avböjt omval.  

 

Till ordinarie ledamot för en period av ett år valdes Petra Wester (omval) och Johan 

Winterstam (nyval). 

Till ordinarie ledamöter för en period av två år valdes Claes-Göran Sylvén och Poya Motai 

(omval). 

 

 

13. Val i förekommande fall av styrelsesuppleanter för en tid av ett år 

Styrelsesuppleanter valdes ej. 

 

 

§ 14. Val av revisorer och revisorssuppleanter 

Till ordinarie revisorer valdes Per Molin (omval) som föreningsvald representant och 

Deloitte AB i form av auktoriserad revisor (med Johan Claesson Hulthin som 

huvudansvarig). Till revisorssuppleanter valdes Deloitte AB (med Andreas Frountzos som 

huvudansvarig). 

 

 

§ 15. Val av valberedning 

Hans von Uthmann har avböjt omval.  

 

Till ledamöter i valberedningen utsågs Linda Wijkström (nyval), Jenny Furtenbach, 

Joakim Uebel och Magnus Öhrman (omval), med Magnus Öhrman som sammankallande.  

 

§ 16. Fastställande av medlemsavgifter 

På förslag av styrelsen beslutade årsmötet att medlemsavgifterna skulle vara oförändrade 

jämfört med föregående år, det vill säga: 

 

▪ 8000 kronor för ständig medlem  

▪ 700 kronor för familj 

▪ 250 kronor för pensionär från 65 år 

▪ 250 kronor för ungdom 7-20 år 

▪ 450 kronor för vuxen 21-64 år  

▪ 500 kronor för Järnkaninen 0-6 år (avgiften betalas vid ett tillfälle under åldersintervallet)  
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§ 17. Ärenden föreslagna av styrelsen 

Inga nya ärenden finns föreslagna. 

 

 

§ 18. Motioner 

Poya Motai inledde med att konstatera att det inkommit fyra (4) motioner i rätt tid.  

 

Motion 1: Att Djurgården ska skänka pengar till Djurgården Hockey 

Medlem Kent Högberg yrkade att Djurgården Fotboll yttrar likvida medel på fem (5) miljoner 

kronor till Djurgården Hockey där dessa pengar skulle öronmärkas till en spetsning av truppen 

till A-laget i jakt på en plats till SHL.  

 

Styrelsen yrkade avslag på motionen. 

 

Årsmötet beslutade att avslå motionen. 

 

Motion 2: Att minst 20% av det egna kapitalet ska placeras i index- och/eller 

räntefonder 

Medlem Martin Eriksson yrkade att minst 20% av det egna kapitalet ska placeras i index 

och/eller räntefonder förutsättning att det egna kapitalet är minst 50 mkr.  

 

Styrelsen yrkade avslag på motionen. 

 

Årsmötet beslutade att avslå motionen. 

 

Motion 3: För ökad internationell träning för Djurgårdens båda A-lag under vintern 

Medlem Andreas Zeider yrkade att Djurgårdens A-lag bör tillbringa minst en månad 

utomlands under vinteruppehållet för att säkerställa optimal form inför tävlingssäsongen. 

 

Styrelsen yrkade avslag på motionen. 

 

Årsmötet beslutade att avslå motionen. 

 

Motion 4: Att Djurgården ska arbeta för att SvFF och SEF inleder en utredning om ny 

seriestruktur för de äldre akademilagen 

Medlem Richard Rönnklint yrkade att Djurgården ska arbeta för att SvFF och SEF inleder en 

ny seriestruktur för de äldre akademilagen för att bygga en stimulerande miljö för framtida 

elitspelare.  

 

Styrelsen yrkade avslag på motionen. 

 

Årsmötet beslutade att avslå motionen. 

 

 

§ 19. Övriga frågor 

Det fanns inga övriga frågor till årsmötet. 

 

Mötesordförande Johan Winnerblad föreslog att det i protokollet noteras att samtliga beslut 

under årsmötet varit enhälliga, vilket årsmötet också beslutade.  
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§ 20. Avtackning av avgående styrelseledamöter 

Lars-Erik Sjöberg tackade för Linda Wijkströms insatser i Djurgårdens Styrelse. Hon 

avtackades med applåder och blommor. 

 

 

§ 21. Årets Djurgårdare Dam/Herr 

Till årets Djurgårdare damer utsågs Beata Kollmats. 

Till årets Djurgårdare herrar utsågs Marcus Danielson.  

 

 

§ 22. Kurt Hammargrens minnesfond 

Theoharis Patjas fick årets stipendium ur Kurt Hammargrens minnesfond. 

 

 

§ 23. Årets DIF-insats 

Utmärkelsen Årets DIF-insats gick till Andrew Manig. 

 

 

§ 24. Avslutning 

Föreningens omvalde ordförande Lars-Erik Sjöberg avslutade årsmötet med att tacka alla som 

kommit och förklarade därefter mötet för avslutat. 

 

Vid protokollet: 

 

Mats Jonsson 

 

Justeras: 

 

Johan Winnerblad Viktor Adolfsson Bengt Ekstedt 

Mötesordförande Justerare  Justerare 

 

Protokollet signerat elektroniskt via BankID.  
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Protokoll fört vid ordinarie årsmöte i Djurgårdens IF Fotbollförening  


den 13 mars 2024 i TV4-Huset (matsalen) 
___________________________________________________________________________ 


 


§ 1. Fastställande av röstlängd för mötet 


Förslag till röstlängd fastställdes till 159 medlemmar med rösträtt på årsmötet.  


 


 


§ 2. Mötets behöriga utlysande 


Lars-Erik Sjöberg meddelade att kallelse till årsmötet publicerades på Djurgårdens hemsida 


den 31 januari 2024 vilket överensstämmer med de sex veckor före årsmötet som anges i 


stadgarna. Årsmötet förklarades vara behörigen utlyst. 


 


 


§ 3. Fastställande av dagordning 


Förslag till dagordning godkändes. 


 


 


§ 4. Val av mötesordförande 


Johan Winnerblad valdes att leda årsmötet. 


  


 


§ 5. Val av mötessekreterare 


Till sekreterare utsågs Mats Jonsson.  


 


 


§ 6. Val av två justerare 


Till att jämte ordförande justera årsmötesprotokollet utsågs Viktor Adolfsson och Bengt 


Ekstedt. 


 


 


§ 7. Föredragning av verksamhetsberättelsen 


Lars-Erik Sjöberg inledde med att informera att styrelsen haft 12 protokollförda styrelsemöten 


under verksamhetsåret. Sammantaget anser Styrelsen att verksamheten förflutit väl.  


 


Henrik Berggren sammanfattade året 2023 genom att föredra verksamhetsberättelsen och kort 


om det ekonomiska utfallet.  


 


 


§ 8. Föredragning av revisorernas berättelse 


Johan Claesson Hulthin föredrog revisionsberättelsen för räkenskapsåret 2023.  


Revisorerna tillstyrker ansvarsfrihet för styrelsen. 


Beslutades därefter att revisionsberättelsen ansågs framlagd i behörig ordning. 


 


 


§ 9. Fastställande av balans- och resultaträkning 


Beslutades att fastställa resultat- och balansräkning samt koncernresultat- och 


koncernbalansräkning samt att följa styrelsens förslag att balanserad vinst från föregående år 


om 39 784 974 kronor, jämte årets resultat om 9 355 729 kronor, sammantaget 49 140 703 


kronor balanseras i ny räkning. 
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§ 10. Styrelsens ansvarsfrihet 


Årsmötet beslutade att bevilja styrelsen ansvarsfrihet för räkenskapsåret 2023.  


 


 


§ 11. Val av föreningsordförande för en tid av ett år 


Årsmötet valde Lars-Erik Sjöberg (omval) till föreningsordförande för en tid av ett år. 


 


 


§ 12. Val av ordinarie styrelseledamöter 


Det noteras att Mattias Jonson, Mikael Pawlo och Cecilia Lannebo valdes på två år på 


föregående årsmöte varför de har ett år kvar på sina mandat. Det noterades även att Per 


Kotschack är hedersledamot. Linda Wijkström har avböjt omval.  


 


Till ordinarie ledamot för en period av ett år valdes Petra Wester (omval) och Johan 


Winterstam (nyval). 


Till ordinarie ledamöter för en period av två år valdes Claes-Göran Sylvén och Poya Motai 


(omval). 


 


 


13. Val i förekommande fall av styrelsesuppleanter för en tid av ett år 


Styrelsesuppleanter valdes ej. 


 


 


§ 14. Val av revisorer och revisorssuppleanter 


Till ordinarie revisorer valdes Per Molin (omval) som föreningsvald representant och 


Deloitte AB i form av auktoriserad revisor (med Johan Claesson Hulthin som 


huvudansvarig). Till revisorssuppleanter valdes Deloitte AB (med Andreas Frountzos som 


huvudansvarig). 


 


 


§ 15. Val av valberedning 


Hans von Uthmann har avböjt omval.  


 


Till ledamöter i valberedningen utsågs Linda Wijkström (nyval), Jenny Furtenbach, 


Joakim Uebel och Magnus Öhrman (omval), med Magnus Öhrman som sammankallande.  


 


§ 16. Fastställande av medlemsavgifter 


På förslag av styrelsen beslutade årsmötet att medlemsavgifterna skulle vara oförändrade 


jämfört med föregående år, det vill säga: 


 


▪ 8000 kronor för ständig medlem  


▪ 700 kronor för familj 


▪ 250 kronor för pensionär från 65 år 


▪ 250 kronor för ungdom 7-20 år 


▪ 450 kronor för vuxen 21-64 år  


▪ 500 kronor för Järnkaninen 0-6 år (avgiften betalas vid ett tillfälle under åldersintervallet)  


 


 







 3 


§ 17. Ärenden föreslagna av styrelsen 


Inga nya ärenden finns föreslagna. 


 


 


§ 18. Motioner 


Poya Motai inledde med att konstatera att det inkommit fyra (4) motioner i rätt tid.  


 


Motion 1: Att Djurgården ska skänka pengar till Djurgården Hockey 


Medlem Kent Högberg yrkade att Djurgården Fotboll yttrar likvida medel på fem (5) miljoner 


kronor till Djurgården Hockey där dessa pengar skulle öronmärkas till en spetsning av truppen 


till A-laget i jakt på en plats till SHL.  


 


Styrelsen yrkade avslag på motionen. 


 


Årsmötet beslutade att avslå motionen. 


 


Motion 2: Att minst 20% av det egna kapitalet ska placeras i index- och/eller 


räntefonder 


Medlem Martin Eriksson yrkade att minst 20% av det egna kapitalet ska placeras i index 


och/eller räntefonder förutsättning att det egna kapitalet är minst 50 mkr.  


 


Styrelsen yrkade avslag på motionen. 


 


Årsmötet beslutade att avslå motionen. 


 


Motion 3: För ökad internationell träning för Djurgårdens båda A-lag under vintern 


Medlem Andreas Zeider yrkade att Djurgårdens A-lag bör tillbringa minst en månad 


utomlands under vinteruppehållet för att säkerställa optimal form inför tävlingssäsongen. 


 


Styrelsen yrkade avslag på motionen. 


 


Årsmötet beslutade att avslå motionen. 


 


Motion 4: Att Djurgården ska arbeta för att SvFF och SEF inleder en utredning om ny 


seriestruktur för de äldre akademilagen 


Medlem Richard Rönnklint yrkade att Djurgården ska arbeta för att SvFF och SEF inleder en 


ny seriestruktur för de äldre akademilagen för att bygga en stimulerande miljö för framtida 


elitspelare.  


 


Styrelsen yrkade avslag på motionen. 


 


Årsmötet beslutade att avslå motionen. 


 


 


§ 19. Övriga frågor 


Det fanns inga övriga frågor till årsmötet. 


 


Mötesordförande Johan Winnerblad föreslog att det i protokollet noteras att samtliga beslut 


under årsmötet varit enhälliga, vilket årsmötet också beslutade.  
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§ 20. Avtackning av avgående styrelseledamöter 


Lars-Erik Sjöberg tackade för Linda Wijkströms insatser i Djurgårdens Styrelse. Hon 


avtackades med applåder och blommor. 


 


 


§ 21. Årets Djurgårdare Dam/Herr 


Till årets Djurgårdare damer utsågs Beata Kollmats. 


Till årets Djurgårdare herrar utsågs Marcus Danielson.  


 


 


§ 22. Kurt Hammargrens minnesfond 


Theoharis Patjas fick årets stipendium ur Kurt Hammargrens minnesfond. 


 


 


§ 23. Årets DIF-insats 


Utmärkelsen Årets DIF-insats gick till Andrew Manig. 


 


 


§ 24. Avslutning 


Föreningens omvalde ordförande Lars-Erik Sjöberg avslutade årsmötet med att tacka alla som 


kommit och förklarade därefter mötet för avslutat. 


 


Vid protokollet: 


 


Mats Jonsson 


 


Justeras: 


 


Johan Winnerblad Viktor Adolfsson Bengt Ekstedt 


Mötesordförande Justerare  Justerare 


 


Protokollet signerat elektroniskt via BankID.  
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